
cpnp护肤品认证价格

产品名称 cpnp护肤品认证价格

公司名称 深圳市中质技术服务有限公司

价格 100.00/次

规格参数 机构:中质检测
机构:ZTS
地址:深圳

公司地址 深圳市光明区玉塘街道玉律社区第七工业区第1
栋808

联系电话 13570818192 15302779016

产品详情

cpnp护肤品认证价格 CPNP是什么?CPNP是什么认证? The Cosmetic Products Notification Portal (CPNP) is an
online notification system created for the implementation of Regulation (EC) No 1223/2009 on cosmetic products.
When a product has been notified in the CPNP, there is no need for any further notification at national level within
the EU. 化妆产品通报(CPNP)是由欧盟化妆品法规EC No 1223/2009为实现化妆品监管而创建的一种在线通
报系统。当一个产品已在CPNP上通报了,则不再需要在化妆品的销售国进行单独通报。 Regulation (EC)
No 1223/2009 requires that the responsible persons and, under certain circumstances, the distributors of cosmetic
products submit some information about the products they place or make ailable on the European market through the
CPNP. 新欧盟化妆品法规(EC) No 1223/2009要求责任人,在特定条件下,化妆品分销商需通过CPNP提交将
在欧盟上市或可能上市的产品的相关信息。 The CPNP is making this information ailable electronically to:
Competent Authorities (for the purposes of market surveillance, market analysis, evaluation and consumer
information); Poison Centres or similar bodies established by EU countries (for the purposes of medical treatment).
cpnp护肤品认证价格CPNP将信息以电子方式提交给:
主管部门(对市场监督的目的,市场分析,评价和消费者的信息);
毒理中心或由欧盟国家成立的类似机构(用于目的)。 The CPNP is accessible to: Competent Authorities;
European Poison Centres; CPNP是什么， 化妆CPNP认证怎么做，CPNP是一个认证吗 Cosmetic products
responsible persons; Distributors of cosmetic products.
CPNP面向:主管部门;欧盟毒理中心;化妆品负责人;化妆品分销商。 Products containing nanomaterials The
CPNP also contains a separate module for cosmetic products containing nanomaterials. This notification has to be
done in addition to the notification under Article 13. If the European Commission has concerns regarding the safety
of a nanomaterial, it may request the Scientific Committee on Consumer Safety to perform a risk assessment. 

产品含有纳米材料 CPNP还包含一个单独模块以针对化妆产品中含纳米材料的。此项产品通报需根据法
规13条通报外,如果欧盟委员会对某种纳米材料的安全性存在疑虑,将会要求欧盟的消费者安全科学委员会
(SCCS)进行的安全评估 
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